

Speak Mandarin Campaign Family Talent Competition 2026 – Registered Teams Entry to the Children’s Museum Singapore

Children’s Museum Singapore is open from **Tuesdays to Sundays**, with **four time slots per day**. Each session lasts **1 hour and 45 minutes**.

Please note that on non-peak days (weekdays), you may visit the museum during any available timeslot.

However, on peak days (Saturdays, Sundays, Public Holidays, and during the March School Holidays), visits are limited to the 9:00 AM slot only due to high demand.

Session 1: 9:00 AM – 10:45 AM

Session 2: 11:00 AM – 12:45 PM

Session 3: 2:00 PM – 3:45 PM

Session 4: 4:00 PM – 5:45 PM

Duration of Visit for FTC Participants:

1 March – 12 April 2026 (6 weeks in total)

Before Your Visit

- Entry is subject to the museum’s prevailing venue rules and regulations.
- FTC child participant(s) must be accompanied by one adult for the FTC programme visit to Children’s Museum Singapore.
- Due to capacity constraints, please arrive on time, at the start of your preferred time slot. The museum is unable to guarantee admission once the museum’s capacity limit is reached.
- Children’s Museum Singapore may take photographs and recordings during your visit for publicity and marketing purposes. If you have any queries or concerns, please approach our staff.
- By entering the museum, each visitor accepts responsibility for any injury, loss of belongings, or damage resulting from carelessness or other personal actions.
- All information is correct at the time of publication. Children’s Museum Singapore reserves the right to make changes or modifications to exhibitions and programmes without prior notice.

2026 年讲华语运动亲子才艺比赛 – 新加坡儿童博物馆参观须知

新加坡儿童博物馆的开放时间为**每周二至周日**，每日设**四个参观时段**。每时段为**1 小时 45 分钟**。

请注意：

- **非高峰日（周二至周五）：** 您可选择任一时段参观
- **高峰日（周六、周日、公共假日及三月学校假期期间）：**
由于客流量较大，仅开放**上午 9:00** 时段供参观。

参观时段安排：

- 时段一：上午 9:00 – 上午 10:45
- 时段二：上午 11:00 – 中午 12:45
- 时段三：下午 2:00 – 下午 3:45
- 时段四：下午 4:00 – 下午 5:45

活动期限：

2026 年 3 月 1 日 – 2026 年 4 月 12 日（共 6 周）

访客须知

- 入场时须遵守博物馆的场地规则与相关条例。
- 亲子才艺比赛的参赛孩童在参观新加坡儿童博物馆时，须由一名成人陪同。
- 由于场馆空间有限，请务必在您所选时段的开始时间准时抵达。若场馆人数达到上限，将无法保证您能入场。
- 新加坡儿童博物馆可能会在您参观期间拍摄照片或录制影像，作为宣传和营销用途。如有任何疑问或顾虑，请随时咨询我们的工作人员。
- 访客进入博物馆，即视为同意自行承担因疏忽或个人行为所导致的意外、物品遗失或损坏的全部责任。
- 所有信息以发布时间为准。新加坡儿童博物馆保留在未提前通知的情况下调整展览与活动的权利。